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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:876 Värnandet av det svenska beteskravet

Det svenska beteskravet är unikt och något som vi ska värna och vara stolta 
över. Möjligheten att röra sig fritt utomhus främjar kornas hälsa och välfärd och 
spelar en avgörande roll för att behålla våra öppna landskap och en rik 
biologisk mångfald. Beteskravet innebär också ett mervärde för 
konsumenterna, som gör att de väljer svenska produkter framför utländska när 
de besöker mataffären. I ett läge där vi behöver öka vår självförsörjningsgrad 
av livsmedel är det därför helt fel prioritering att inskränka kornas rätt till bete.

Men tyvärr verkar det vara exakt det som håller på att hända. Förra året tillsatte 
nämligen den högerkonservativa regeringen en utredning som ska arbeta för 
”stärkt konkurrenskraft för livsmedelsproducenter och ett starkt djurskydd”, 
och nu har det framkommit att det finns en långt framskriden diskussion om att 
ta bort betesrätten för mjölkkor som går fritt inomhus i så kallad lösdrift.

Det här är minst sagt oroväckande men inte särskilt förvånande eftersom 
landsbygdsministerns eget parti Kristdemokraterna länge har drivit frågan om 
att lyfta bort beteskravet från djurskyddslagstiftningen.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren är därför:

 

Avser ministern att ta något initiativ med anledning av de uppgifter som 
förekommer om inskränkt eller hävd betesrätt för svenska mjölkkor?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-08
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


